

לחברי ההנהלה בירושלם.

ח.י.

אני מצטער צער רב שלא אשתתף בישיבתכס מחר. לרגל הכינוס שאנו עומדים להועיד באמריקא עלי לצאת עוד היום ללונדון, למען אטפיק לאניה המפליגה ב-23 לח"ז מסאוטהמפטון לנ.י. קיבלתי מלגרמה מהחברים בלונדון שהם מסכימים להצעה שנדונה כהנהלה בישיבה האחרונה ורוצים שאצא מיד לניו-יורק לימים אחדים לעשות ההכנות ההכרחיות עוד לפני "השיחות" בלונדון, ואשוב לאנגליה לזמן השיחות.

ואשר לשאלה העומדת לדיוון בזה"פ המצומצם: לאחר עיון נוסף ושקול בשאלה אני מציע להנהלה ולזה"פ המצומצם לקבל החלטה חריפה נגד הסרוב להצהיר שדבר זה עושה לאל למפרע את הנסיון של הממשלה להביא לידי הסכם הדדי, לאחר שמניעת הצלת ילדי ברכניה כעידה על הכיוון והדרך של הממשלה.

אולם אסור לנו לומר עכשיו ש את המלה האחרונה והסופית שבשום תנאי ובשום מסיבות לא נשתתף, ציוני אמריקא כולם דורשים ההשתתפות, ואין צורך לומר שהלא ציונים דורשים זאת. ונעמיד עצמנו במצב קשה כלמי פנים אם כבר מעכשיו נגזור על עצמנו אי ההשתתפות באופן מוחלט וסופי.

אבל נעמיד עצמנו במצב קשה לא רק כלמי ציוני אמריקא ויהודי אמריקא. דעת הקהל הגויית באמריקא, שניזקק לעזרתה, לא תבין אותנו, ואנו חלילה נערער את העזרה האמריקנית שעוד תידרש לנו.

נזיק לעצמנו בעיני דעה הקהל באנגליה - ובס כאן עוד לא גסרנו

כל החשבונות, ואין לי שום ספק שנעשה טובה גדולה למומתי.

עלינו להוסיף וללחוץ ולהגביר הלחץ בכל איוסים - אבל אל תפג נגזור

החלטה אחרונה.

אני מקווה שבקרוב ניפגש, אם לא כולנו הרי רובנו, בלונדון.

ושלום רב לכם.

• 7 • 22-7191